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Iktatószám: 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 2021. szeptember 7. (kedd) napján 8 óra 30 perckor Szekszárd 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendkívüli 
nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök;  

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő, bizottsági tag; 
Szegedi Attila bizottsági tag; 
Posta Zoltán bizottsági tag; 
Rácz Zoltán bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: Magyar Károly igazgatóságvezető; 
     dr. Varga András osztályvezető; 
     Rikker Anita Márta osztályvezető; 
     dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens, jkvvezető; 
Murvai Árpád kéviselő; 
Zaják Rita képviselő; 

 
Bomba Gábor elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 bizottsági tag jelen van, a 
bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 8 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Bomba Gábor elnök: Az 1. napirendi pont levételéről szavazzunk, mivel az előterjesztő 
visszamondta.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel az 1. napirendi pont levételére vonatkozó javaslatot, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Bomba Gábor elnök: Egy zárt ülési napirendre kaptunk javaslatot. Tájékoztatás szerint két 
külön részben is tárgyalhatjuk. Az a kérdésem, hogy tárgyaljuk egybe zárt ülésen, vagy 
tárgyaljuk külön? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat a TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 Kerékpárosbarát 
Szekszárd című pályázat vonatkozásában a projekt megvalósítására- Közgyűlési 
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előterjesztés véleményezése” tárgyú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásre teszi fel az ülés napirendjére vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 
5 igen szavazattal elfogadott és a következő napirendet fogadta el: 
 

1. napirendi pont: 
A településrendezési eszközök 2020/2/5. sz. részleges módosításához kapcsolódó 
partnerségi egyeztetés lezárása- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(20. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
 
2. napirendi pont: 

A településrendezési eszközök 2020/2/5. sz. részleges módosításához kapcsolódó 
környezeti vizsgálat szükségletének megállapítása- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(21. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
 
3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2021. (……) önkormányzati 
rendelete a népegészségügyi támogatásokról szóló 12/2016. (III. 31.) önkormányzati 
rendelet módosításáról (t e r v e z e t)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(37. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző 
 
4. napirendi pont: 

Javaslat a veszélyhelyzet idején alkalmazandó jogszabályban előírt védelmi intézkedések 
miatt, vagy annak következtében tevékenységükben korlátozott, Szekszárdon 
tevékenységet végző gazdasági szereplők egyéni,- mikro,- és kisvállalkozások vissza nem 
térítendő támogatásra benyújtott pályázat bíráló bizottság tagjainak delegálására 
(31. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kovács Lászlóné osztályvezető 
 

5. napirendi pont: 

Javaslat a Bizottsági keretek felosztására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(39. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

6. napirendi pont: 

Javaslat a vis maior pályázat benyújtására a Szekszárd, Szakály F. u. 2. szám előtt beszakadt 
pince helyreállítására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
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(40. számú közgyűlési előterjesztés)- Az előterjesztés később kerül kiküldésre 

Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Rikker Anita Márta osztályvezető 
7. napirendi pont: 

Közterület-használati díj mellőzése iránti kérelem 
(32. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
8. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 Kerékpárosbarát Szekszárd című pályázat 
vonatkozásában a projekt megvalósítására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(41. számú közgyűlési előterjesztés) - Az előterjesztés később kerül kiküldésre 

Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 

 
1. napirendi pont: 
A településrendezési eszközök 2020/2/5. sz. részleges módosításához kapcsolódó 
partnerségi egyeztetés lezárása- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(20. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
 
Bomba Gábor elnök: Az előterjesztés előzetesen megküldésre került, a heti közgyűlésre fog 
bekerülni, a véleményezés a feladatunk. A Keselyűsi út déli szakaszának változtatásával 
kapcsolatos utolsó szakasza. Egy éve megy ez az ügy, egy mezőgazdasági terület átsorolásáról 
van szó. Előterjesztő szeretné kiegészíteni? 
 
Herr Teréz főépítész: Az ügy csak fél éve tart és nem azt utolsó fázisról van szó. Egy végső 
jóváhagyás még kelleni fog. A partnerségi lezárás arról szól, hogy a nyilvánosságra hozatalt 
követően nem volt semmilyen észrevétel ezzel kapcsolatban, ezt kell a Közgyűlésnek egy 
határozatban megállapítani. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: A NIF Zrt.-nek vagyok az irodavezetője, ez a mi projektünk, én 
tartózkodni fogok. 
 
Bomba Gábor elnök: Ez nem érinti az elkerülő utat. 
 
Herr Teréz főépítész: Nem, ez a Keselyűsi út körforgalom felöli részé, ahol van egy szigetelő 
áruház, raktár jellegű terület. Ennek a területnek a bővítéséről van szó. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 36/2021. (IX.7.) határozata 
a településrendezési eszközök 2020/2/5. sz. részleges módosításához 
kapcsolódó partnerségi egyeztetés lezárásól 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottsága „A településrendezési eszközök 2020/2/5. sz. 
részleges módosításához kapcsolódó partnerségi egyeztetés lezárása” tárgyú, 
20. számú közgyűlési előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2021. szeptember 09. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 
2. napirendi pont: 

A településrendezési eszközök 2020/2/5. sz. részleges módosításához kapcsolódó 
környezeti vizsgálat szükségletének megállapítása- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(21. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
 
Bomba Gábor elnök: Ez az előterjesztés szintén ehhez a területhez kötődik, a környezeti 
vizsgálat szükségességének a megállapításáról van szó. A határozati javaslat szerint az utolsó 
körben kifogás már nem érkezett és mellőzhetjük a vizsgálatot. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 37/2021. (IX.7.) határozata 
a településrendezési eszközök 2020/2/5. sz. részleges módosításához 
kapcsolódó környezeti vizsgálat szükségletének megállapításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottsága „A településrendezési eszközök 2020/2/5. sz. 
részleges módosításához kapcsolódó környezeti vizsgálat szükségletének 
megállapítása” tárgyú, 21. számú közgyűlési előterjesztés határozati javaslatát 
a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2021. szeptember 09. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 
3. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2021. (……) önkormányzati 
rendelete a népegészségügyi támogatásokról szóló 12/2016. (III. 31.) önkormányzati 
rendelet módosításáról (t e r v e z e t)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
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(37. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző 
 
Bomba Gábor elnök: Az elnök ismerteti a rendelet kiegészítést. Hozzáfűzni valója van 
valakinek? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nincsen, jelzem, hogy három SZEKÖF tag is itt van az 
ülésen. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag: Egy vak házaspárról van szó, teljes 
látásfogyatékos házaspárnak született most gyermeke. Arról van szó, hogy az első évben 
kapják meg azt a támogatást, ami az éltük kialakításához fontos lenne. Megkapják a 
családsegítői támogatást, a Vakok és Gyengénlátók Egyesületétől is kapnak segítséget.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 38/2021. (IX.7.) határozata 
a népegészségügyi támogatásokról szóló 12/2016. (III. 31.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottsága a népegészségügyi támogatásokról szóló 12/2016. 
(III. 31.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2021. szeptember 09. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

 
4. napirendi pont: 

Javaslat a veszélyhelyzet idején alkalmazandó jogszabályban előírt védelmi intézkedések 
miatt, vagy annak következtében tevékenységükben korlátozott, Szekszárdon 
tevékenységet végző gazdasági szereplők egyéni,- mikro,- és kisvállalkozások vissza nem 
térítendő támogatásra benyújtott pályázat bíráló bizottság tagjainak delegálására 
(31. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Kovács Lászlóné osztályvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Bírálóbizottsági tagokat kellene delegálnunk, két főt kérnek delegálni a 
GVB részéről, egy főt pedig a Hivatal delegál. Magam részéről Illés Tamás képviselőt javaslom. 
Még valaki kellene javasolni, nem muszáj bizottsági tagnak lennie. Második javaslatom 
Csapláros László vállalkozó. 
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Posta Zoltán bizottsági tag: Szegedi Attila külső bizottsági tagot javaslom. 
 
Bomba Gábor elnök: Rendben, két javaslat érkezett két személyre. Erre szavazzunk.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
0 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 39/2021. (IX.7.) határozata 
a veszélyhelyzet idején alkalmazandó jogszabályban előírt védelmi 
intézkedések miatt, vagy annak következtében tevékenységükben 
korlátozott, Szekszárdon tevékenységet végző gazdasági szereplők egyéni,- 
mikro,- és kisvállalkozások vissza nem térítendő támogatásra benyújtott 
pályázat bíráló bizottság tagjainak delegálásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottsága  
 

1. a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
632/2021.(VI.11.) határozata végrehajtása céljából történő 
polgármesteri felkérésre a pályázatot bíráló bizottság tagjainak az alábbi 
személyeket jelöli ki: 

 
1. Illés Tamás önkormányzati képviselő; 
2. Szegedi Attila bizottsági tag; 
3. Kovács Lászlóné osztályvezető 

 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 
2. felkéri a bírálóbizottságot, hogy a pályázat értékelését végezze és azt 

terjessze a döntéshozók elé. 
 

Határidő:  2021. szeptember 25. 
Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 
5. napirendi pont: 

Javaslat a Bizottsági keretek felosztására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(39. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
Bomba Gábor elnök: A frakcióvezetők között nem tudtunk megállapodni, mindketten 
egyetértünk, hogy kevés ez a keret, ezért nem született közös álláspont, de mindketten 
egyetértettünk, hogy kevés ez a pénz. Az előterjesztésben volt egy kis csúsztatás. Azt 
kiegészíteném. A Polgármester úr terjesztette elő a költségvetést, abban állapodtunk meg, 
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hogy egy válság-költségvetést csinálunk. Akkor még nem tudtuk, hogy hogyan alakulnak az 
adóbevételeink, mi fog történni, akkor egy 18 milliárdos bevétellel kalkulált a város. 
Megpróbáltunk minden címkét meghagyni, ami eddig is benne volt, de sok helyen 0 értéken 
hagytuk az összeget, hogy később módosítani tudjuk, ha látjuk a bevételek alakulását. Tovább 
nem folyt az egyeztetés, így amikor márciusban a Pumped Track pályázatot be kellett adnunk, 
akkor egyetlen szabad keretként a Bizottsági Keretet javasolta a Polgármester úr, amit mi az 
OKSI-val egyeztetve el is fogadtunk. Nem azzal a szándékkal fogadtuk el, hogy ettől mindenki 
elessen és hogy ez az összeg később csökkentse a Bizottsági Keretet, hanem később látva a 
bevételeket, akkor ezt az összeget visszatesszük a Bizottsági Keretbe. Nem volt a 
későbbiekben ezzel kapcsolatban egyeztetés. Azt látjuk, hogy 3,5 milliárd forinttal az a 18 
milliárdos bevétel nőtt. Úgy gondolom, hogyha ez a 3,5 milliárdos növekedés a júniusi 
költségvetésben benne van, abból meg tudunk annyit takarítani, hogy a Bizottsági Kereteket 
kiegészítsük. Többször kértem augusztusban egy költségvetési állapotot, de ezt azóta nem 
kaptuk meg. Annyit javasolnék, hogy augusztus 31-i nappal ezt próbáljuk meg hivatalosan is 
bekérni, hogy lássuk, hogy áll a költségvetés. A többi bizottsági ülésen is segít, enélkül nem 
lehet napirendre venni bizonyos dolgokat, mivel semmilyen fedezetet nem tudunk neki 
meghatározni. Nem ismerem a mostani költségvetést, hogy mik azok a számok, amik 
nincsenek lekötve. Egy projektet találtam, ami tavaly decemberi döntés és a 2021. évi 
költségvetésben 47 millió forintot kötne le. Ez a projekt biztos, hogy az idei évben nem kerül 
kivitelezésre, ezért javasoljuk, hogy a 2022. évi költségvetésben kerüljön elkülönítésre. Ez 
egyébként az Allende utcai rendelő projektje, ami a tervezés végén áll, és biztos, hogy az idei 
évben nem lesz kivitelezés és a jövő évi költségvetésbe át lehet rakni. Ebből kb. 1,5 millió 
forintot lekötött a tervezés, ezt levettem. Az lenne a javaslatom, hogy az idei 50 millió forintos 
bizottsági keretet ezzel a 45 millió forinttal emeljük meg, így 95 millió lenne a bizottsági keret 
az idei évben. Ebből lekötésre kerülne a Pumped Track pálya, ezt 16,8 millió forint, kétszer 80 
ezer forint az Íjász Világbajnokságra, a Kajak Kenu Egyesületnek 400 ezer forint. Az OKSI 29 
millió forintot kérne, mint tavaly, az KCV 20 millió forintot kér, így maradna 28 millió forint, 
amit a másik három bizottság keretébe, vagy a vállalkozói keretbe is be lehetne tenni. Ezt még 
azzal egészíteném ki, hogy kérünk egy aktuális költségvetési állapotot. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Ha jól értem, döntés lesz arról, hogy a bizottsági keretet 
megemeljük. Ezt nem jó szívvel támogatom még 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Csak javasoljuk. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Ezt nem jó szívvel támogatom, főleg, hogy a mikro-vállalkozásos 
pályázatnak most lesz csak az értékelése. Nem látom, hogy oda milyen igények jönnek majd 
be. Egyetértek azzal, hogy a bizottság lássa szeptemberben, hogy hogy áll a város 
költségvetése. Ellentmondás, hogy elnök úr már tudja, hogy 3,5 milliárd forint a bevétel. 
 
Bomba Gábor elnök: Benne van a júniusi költségvetésben, az fent van az interneten. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Ez pillanatokon belül újra meg tudjuk beszélni, ha látjuk a 
számokat és tudjuk, hogy milyen pályázati igények jöttek be. Örülnék, ha egy pályázati 
rendszerben kerülne elbírálásra. Nem tudom, hogy ennek mekkora a főösszege. 
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Kovács Lászlóné osztályvezető: 5 millió forint van jelenleg elkülönítve, és 21 db pályázat 
érkezett be, és maximum 100 ezer forintot kaphat egy pályázó. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Nem szeretném ezt a pályázati formát bírálni, de valószínű, hogy 
erre nagyobb összeg fog kelleni, mint amit erre félre tettünk.  
 
Bomba Gábor elnök: Számokat én nem is írtam be, annyit írtam, hogy a két bizottság, akik 
pályázat alapján osztják ki az összegeket, ezek a bizottságok kapják meg a tavalyi összeget, 
ezen felül még maradt 28 millió forint. Nem tudom, hogy a SZEKÖF-nek van-e igénye. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A SZEKÖF-nek jó lenne, most is van egy támogatási 
kérelem. Egy hölgynek a viharban károsodott a lakása. Folyamatosan érkeznek a kérelmek. 
 
Bomba Gábor elnök: Ha ez elkészül a Közgyűlésre, mivel mi csak a Közgyűlésnek teszünk 
javaslatot, a beérkező igényeket bízzuk a Közgyűlés bölcsességére. Az egy jó hír, hogy lesz 
pénz. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag: Említetted, hogy meg kellene emelni a Bizottsági 
Kereteket, de minek a terhére? 
 
Bomba Gábor elnök: A költségvetést nem látjuk, hiába kértem augusztus óta. Az Allende 
projektet találtam, ami az idei évben köt le 47 millió forintot, de erre biztos, hogy nem lesz 
szükség, mert idén nem lesz kivitelezés. Ha azt javasoljuk a Közgyűlésnek, hogy ennek a 
forrását nem a 2021-es, hanem a 2022-es költségvetésben különítse el, akkor 47 millió forint 
felszabadul. Ha megkapjuk a költségvetés számait, akkor arra is tehetünk javaslatot. De ma ezt 
nem látjuk. Csak ezt látjuk, ez a pénz közgyűlési határozattal lett lekötve, jövő évre átrakható. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag: Rikker Anitától kérdezem, hogy kerülhetünk-e 
olyan helyzetbe, hogy erre a 47 millió forintra szükség lehet. Úgy vagyok vele, hogy az ember 
vásárlás előtt gyűjtse össze a pénzt, és ne költse másra, és azt tartsa az adott célra. Bajba 
kerülhetünk, ha azt a 47 millió forintot másra költjük? 
 
Rikker Anita Márta osztályvezető: Lehet. Látszik a pályázatoknál, hogy plusz forrás kell 
bevonnunk, a zárton beszélhetünk róla, hogy ha vissza kell fizetni bizonyos összeget, akkor 
plusz forrásokat kell bevonnunk. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag: Nem lenne szerencsés ezt elkölteni. 
 
Rikker Anita Márta osztályvezető: Ez döntés kérdése. 
 
Rácz Zoltán bizottsági tag: Azt gondolom, hogy elnök úr javaslata egy korrekt javaslat. Úgy 
gondolom, hogy ezt a GVB-nek tovább kellene vinni, és ha megkapjuk a Polgármester úrtól a 
tájékoztatást a költségvetésről, akkor ezen lehet változtatni. Ez a pénz hiányozni fog azokról a 
területekről, amelynek ez az egyetlen bevételi forrása és lehetősége a működésének 
biztosítására. Javasolnám ezt átengedni a GVB-nek. 
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Murvai Árpád képviselő: Az OKSI az elmúlt évekhez hasonlóan pályázati rendszerben gyűjti 
össze az igényeket. Ez a pályázati időszak már lezárult. A sportegyesületek komoly bajban 
vannak, a bajnokságok és a versenyeken való részvételek elkezdődtek. A padló alatt vannak.  
 
Zaják Rita képviselő: Örülök, hogy korrigálásra került ez a jelentés, miszerint a bizottsági keret 
csökkent. A bizottsági keret nem csökkent, hanem ennek a keretnek a terhére építenek egy 
méregdrága aszfaltpályát, amivel én ennyi pénzért nem értek egyet, ezt annak idején el is 
mondtam. Ennek az aszfaltcsíknak az ára pár paddal, parkolóval és kukával kiegészítve 38 
millió forint. Ennek a felét fizetik pályázati pénzből, önereje 17 millió forint körül van. Néhány 
kerékpárosnak lesz egy aszfaltozott pályája, ez szép és jó, de most nagyon hiányzik ez az 
összeg, hogy most az orvosi rendelő terhére dönt a bizottság. Egyetértek Gréczy-Félegyházi 
Gyöngyvérrel. Szeretném, hogy ez a pénz ott is maradna. Egyértelmű, hogy ezt a pályázatot 
be kellett adni, mert ez volt a kívánság, én is támogattam, maximum 10 millió forint önerőig. 
Lehet, hogy 17 millió forint önerő nem is lesz elég, ezt majd Anita elmondja. A bizottsági keret 
régebben is 50 millió forint volt. Olvastam, hogy a civil szervezetnek lehet pályázni, szerintem 
inkább abban kellene segíteni, hogy ezeket a forrásokat a civil szervezetek megtalálják. Ez a 
50-60-100 ezer forint csepp a tengerben, de most ennyi pénz van. Év végén, ha marad pénz, 
akkor ezzel meg lehetne emelni a bizottsági keretet. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag: A SZEKÖF-nek számításaim szerint 20 millió 
forintra szüksége lenne. Az OKSI bizottságnak már 17 milliót elköltött a keretből, maradna 3-
3-3 millió forint a többi bizottságnak. Nem azt mondom, hogy ne egészítsük ki, de egy másik 
átcsoportosításon kellene gondolkozni.  
 
Bomba Gábor elnök: Nem tudunk gondolkozni, mert hónapok óta nem kapjuk meg azt, amit 
kérünk.  
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag: De ne az orvosi rendelőből vegyük el azt a 
forrást.  
 
Bomba Gábor elnök: Azt úgy se használjuk fel idén. Úgyis kell majd róla dönteni, hogy hova 
menjen.  
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Mennyi időben telik ezeknek azt adatoknak a megadása?  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Rövid időn belül. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Továbbra is azt javaslom, hogy várjunk. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A bizottság szabjon meg egy határidőt. 
 
Bomba Gábor elnök: Péntekre terveznénk egy rendkívüli ülést, ha addigra elkészül a 
Városkapu tervezet. Ha kész, akkor péntek reggel, ha nem, akkor jövő héten. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Augusztus 31-i állapot? 
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Bomba Gábor elnök: Igen. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Július 31-i állapottal ezt talán meg tudják csinálni. Úgy 
írjuk a határidőt, hogy a lehetőség szerinti legkorábbi időpontra készítsék el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 40/2021. (IX.7.) határozata 
a Bizottsági Keretek felosztásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottsága 
 

1. a Bizottsági Keretek felosztásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, és 
az érdemi döntés meghozatala érdekében felhívja a Polgármesteri 
Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy nyújtson írásbeli tájékoztatást a 
2021. évi költségvetés vonatkozásában a legutóbbi lehetséges 
fordulóponttal, Excel formátumban, soronként kiegészítve a 2021. 
december 31-ig tervezett bevételekkel, valamint az eddig már 
szerződéssel 2021. december 31-ig lekötött forrásokkal, megjelölve a 
szabad, még le nem kötött forrásokat. 

 
Határidő: A bizottság soron következő ülése 
Felelős: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 

2. az 1.) pontban foglaltak teljesítéséig a Bizottsági keretek felosztására 
vonatkozóan javaslatot nem fogalmaz meg; 
 
Határidő: 2021. szeptember 07. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

3. az 1-2.) pontban foglaltakra tekintettel javasolja a Közgyűlésnek, hogy a 
Bizottsági Keretek felosztásáról a szeptemberi rendes ülésén 
határozzon. 

 
Határidő: 2021. szeptember 30. 
Felelős: Bomba Gábor elnök  

 
 
6. napirendi pont: 

Javaslat a vis maior pályázat benyújtására a Szekszárd, Szakály F. u. 2. szám előtt beszakadt 
pince helyreállítására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(40. számú közgyűlési előterjesztés)- Az előterjesztés később kerül kiküldésre 

Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
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Előadó: Rikker Anita Márta osztályvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Itt is van már önrész, 2,5 millió forint. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: A csapadékos időszakban a Szakály Ferenc utca 22. szám 
előtt keletkezett egy hatalmas lyuk, egy pincének beszakadt a teteje. A lakóházhoz közel van, 
azt is veszélyezteti. A háznak rossz az állapota és az alapja. Az elkészült szakvélemény szerint 
a pincét be kell tömedékelni, közműveket nem keresztez. Jelenleg körbe van kerítve. 
 
Bomba Gábor elnök: Addig várunk amíg a pályázat nem nyer? 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Az a baj, hogy veszélyes, körbe van kerítve, a járda is a 
mellette lévő zöldben van, balesetveszélyes. 
 
Bomba Gábor elnök: Elkezdjük saját kockázatra? 
 
Rikker Anita Márta osztályvezető: Igen, mindenképpen meg kell oldani. Nekünk 40 napon 
belül be kell nyújtanunk a pályázatot, általában egy hónapon belül van a döntés a vis maior 
támogatások ügyében, de nekünk ezt mindenképpen meg kell oldani. 
 
Rácz Zoltán bizottsági tag: Az a véleményem nekem is, hogy ezt mindenképpen meg kell 
csinálni. Az a legfontosabb, hogy az alapokat megvédjük, katasztrófához vezethet, ha a város 
nem csinál semmit. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Korábban én voltam ilyen bizottságban, azok utófinanszírozottak 
voltak. Kérdésem az, hogy a pályázat meghatározza más önerő kérdését? Nem lehet azt 
gyorsan megcsinálni, hogy bekérünk egy ajánlatot, és a valódi kivitelezési összeggel 
pályázunk? 
 
Rikker Anita Márta osztályvezető: Műszaki szakértői véleménnyel kell a pályázatot 
benyújtanunk, azokkal kell számolnunk. Az előterjesztés mellékleteként megküldésre került. 
Ajánlatot bekértünk a kiviteli terv készítésére, itt lesz egy tervezői költségbecslés, ami alapján 
el tudjuk indítani az árajánlat kérést a helyreállításra. A pályázatban a műszaki 
szakvéleményben leírt számokkal kell pályáznunk. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: A később beérkezett számok alapján lehet többletforrást 
igényelni? 
 
Rikker Anita Márta osztályvezető: Ennél nincs többletforrás, ha esetleg kevesebb, mint amit 
a műszaki szakértő is mondott, akkor az alapján módosul. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Tudjuk, hogy ez utófinanszírozás? Nem lesz az, hogy elindítjuk és 
elesünk ezzel a forrástól, ha megkezdjük a kivitelezést? 
 
Bomba Gábor elnök: Vis maiornál ez furcsa lenne. 
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Posta Zoltán bizottsági tag: Értem én, csak láttunk már furcsa dolgokat.  
 
Bomba Gábor elnök: Arról szavazunk most, hogy a pályázat kerüljön benyújtásra. 
 
Zaják Rita képviselő: Azt szeretném kérdezni, hogy magántulajdonban álló pincéről 
beszélünk? 
 
Rácz Zoltán képviselő: Magánpince. Nem lehet tudni, hogy kinek a tulajdona. 
 
Zaják Rita képviselő: Évek óta van egy ügy, hogy magánterületen beomlott egy pince, és el 
kellene dönteni, hogy kinek a tulajdona. Ebben is intézkedjen az önkormányzat. 
 
dr. Varga András osztályvezető: A kettő között van különbség. Ez közterületen van. 
Visszatérve, úgy gondolom, hogy ez mehet a keretszerződésünk terhére. 
 
Rikker Anita Márta osztályvezető: Meg fogjuk vizsgálni ennek a lehetőségét. 
  
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 41/2021. (IX.7.) határozata 
a vis maior pályázat benyújtásáról a Szekszárd, Szakály F. u. 2. szám előtt 
beszakadt pince helyreállításával kapcsolatban 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottsága a „Javaslat a vis maior pályázat benyújtására a 
Szekszárd, Szakály F. u. 2. szám előtt beszakadt pince helyreállítására” tárgyú, 
40. számú közgyűlési előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2021. szeptember 09. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 
Közterület-használati díj mellőzése iránti kérelem 
(32. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Az igénylő egy vegyesboltot szeretne nyitni és működtetni. Az 
előterjesztésben le volt írva az előző gyakorlat. Ha valaki bevételszerző tevékenységet folytat, 
akkor 50%-os a közterülethasználati díj mérséklése. A bizottságnak volt már ilyen 
vegyesbolttal kapcsolatos kérelme. 
 
dr. Varga András osztályvezető: Ez ugyan az. Ez minden évben jön. 
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Posta Zoltán bizottsági tag: Szekszárdon láttam egy kávézót, ez a megoldás hasonló azzal. 
 
dr. Varga András osztályvezető: Nem, mert itt a bolt közterületen van. Itt a felépítmény és a 
telek tulajdonosa eltér egymástól. A telek tulajdonosa az önkormányzat, a bolt tulajdonosa 
pedig a Zsók Beatrix. Nem egy klasszikus kérelem ez. A másik esetben pedig egy teraszról van 
szó. 
 
Bomba Gábor elnök: Ha más javaslat nincs, akkor én az 50 %-os javaslatot terjeszteném elő 
szavazásra. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 42/2021. (IX.7.) határozata 
Zsók Beatrix közterület használati díj mellőzésére vonatkozó kérelméről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottsága a közterületek használatáról szóló 4/2019. (II.5.) 
önkormányzati rendelet 15. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján 
eljárva, a Zsók Beatrix vegyesbolt működtetése céljából történő saját tulajdonú 
ideiglenes pavilon elhelyezése és üzemeltetése kapcsán benyújtott, a 
közterület használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét részben támogatja, 
és hozzájárul a közterület használati díj 50 %-ának mellőzéséhez. 
 
Határidő:  döntéshozatal napja 
Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 9 óra 08 perckor 
berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja munkáját. 
 

 
K.m.f 

 
 
 

Posta Zoltán 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 

dr. Gyulay Soma 
jegyzőkönyvvezető 

  
 

Bomba Gábor 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

                jegyző 
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